
SU-Møte 05. April 2016 
Tilstede:  

For ÅH: Håkon Rokne, Jørn Antonsen, Carlos Toledo 

For BB: Leif W. Jansson, Eivind Gärtner, Jan E. Bjerke 

Referen: Håkon Rokne 

Saker: 

Sak 01/16: Treklyngen i Nerhavna. 

ÅH henter inn en landskapsarkitekt. Avtaler felles møte med BB og landskapsarkitekten for å finne den 
beste løsningen for området. 

Sak 02/16: Beplanting mellom Tillesløkka og Rognebærstien. Det er hugget trær i Steingjerdet uten at det 
er gjort noe videre og ingen planer for området. Ugress tar overhånd. 

Forslag utarbeides før eller under dugnad 25.-27. April. Enighet mellom BB og ÅH om at området skal 
forskjønnes. 

Sak 03/16: Brannsikkerhet i garasjeanlegg. Det er kommet inn klager på matlukt i garasjene som gjør at 
det legger seg fettlag på bilene.  

En representant fra BB vil undersøke om noen beboere i Østenga er koblet inn på ventilasjonsanlegget 
med matavtrekk. Videre vil det undersøkes om det eventuelt kan skiftes filter for å redusere matlukt og fett. 

Sak 04/16: Boder rett innenfor innkjøring i garasjen Tillesløkka. Det er kommet inn forslag om å få ryddet 
og frigjort plass for parkering. Dette er rett innenfor inngangen til garasjen, men utenfor porten. 

Denne plassen ønsker BB å beholde til vedlikeholdsmaterialer.  

Sak 05/16: Opprydding i sykkel bod i garasjen i Tillesløkka Det er kommet inn forslag om å få ryddet og 
frigjort plass i boden der hvor mange sykler står parkert eller henslengt. 

Vedtak om oppslag om at beboere må sette navn på sykler osv. Objekter uten navn vil bli kastet under 
årets dugnad 25.-27. April.  

Sak 06/16: Gjerde langs Paal Bergsvei gjerdet er slitt og trenger en oppussing. 

Beboere i nærheten av gjerdet får komme med forslag om hva som skal gjøres på området. Skal det være 
gjerde, busker, eller gjerde og busker? 

Sak 07/16: Modernisering av renovasjonsordningen i området. Se på muligheten for modernisering av 
renovasjonsordningen i området. 

Det blir et felles møte med kommunen der vi vil diskutere hvilken løsning som er tjenlig for ÅH og BB.  

Sak 08/16: Manglende takplater i garasjene Har blitt kontaktet om at det mangler takplater enkelte steder i 
garasjene som igjen ødelegger lakken på bilene. 

Ser på muligheter for utbedring. Går under vanlig vedlikehold. Skal ikke være plater, taket må skrapes og 
males på nytt. 



  

Sak 09/16: Blå parkering forbudt skilter i området. Flere har begynt å forfalle. Har disse noen effekt? Kan 
de eventuelt fjernes?  

Disse kan ikke fjernes Selv om disse skulle vise seg å ha begrenset preventiv effekt, så er det viktig å 
hindre at vi får parkerte biler i alle gater. Vi må ta hensyn til sykebiler, søppelbiler, brannbiler etc. som 
nødvendigvis har første prioritet. 
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